
Nyveilia Grendelag
Protokoll, styremøte 16.08.2022

Til stede i møtet:Kristian Trøan, Lars Erik Ellewsen, May Grønset Henriksen, Tonje Iraida W Høve

Sted: Nyveilia 194, 7072 Heimdal

Tidspunkt: 16.08.2022 kl: 18:00 - 20:00

(01) 2022-03 - Flytte søppelcontainere tun 2

Bakgrunn:

Notat:
Beboere i tun 2 ønsker å flytte søppelcontainere nærmere tun 1. 

Vedtak:
Kostand for å flytte blir for høy (rundt 200.000) til at flytting er fornuftig. 

Vedtak:
Styret venter på pris på nedfelte containere.

(02) 2022-07 - Tre i tun 2

Bakgrunn:
Beboere har tatt kontakt om å få fjernet et tre i tun 2. 

Notat:
Tre på baksiden av 194 mot lekeplassen ønskes felt pga høyden og nærhet til tomtegrense. 

Vedtak:
Styret enstemmig vedtar å fjerne treet. Tas på dugnad.

(03) 2022-08 - Kameraovervåkning

Bakgrunn:
Medlemmer klager på at enkelte naboer har satt opp kamera som også filmer mot fellesarealet. 

Vedtak:
Styreleder tar kontakt med vedkommende og informerer om at de ikke må konsentrere kameraet mot
fellesområdene.

Side 1 av 3



(04) 2022-09 - Flisekutter

Bakgrunn:
Styret har kjøpt inn flisekutter for trefelledugnaden. 

Notat:
Styreleder monterer og setter inn fliskutteren i fellesgarasjen.
Fliskutteren skal benyttes først og fremst i trefelledugnader, men egenarrangerte dugnader i
grendelaget kan også benytte fliskutteren etter varsel og godkjenning av styret. 

Vedtak:
Styreleder monterer og setter inn fliskutteren i fellesgarasjen.
Fliskutteren skal benyttes først og fremst i trefelledugnader, men egenarrangerte dugnader i
grendelaget kan også benytte fliskutteren etter varsel og godkjenning av styret.

(05) 2022-10 - Klipping av Haugen mot jernbanen

Bakgrunn:
Styret har mottatt klager på at Haugen ikke klippes.
Styret har mottatt klager på at Haugen klippes. 

Notat:
Styreleder har vært i kontakt med nye gartneren og fått mer klarhet i hva de anbefaler av hvordan vi
skal behandle Haugen.
Haugen har en fullt fungerende blomstereng for pollinerende insekter og klipping av Haugen må
koordineres med blomstringen. 

Vedtak:
Haugen bør klippes to-tre ganger i året som tiltenkt, men tidspunktet justeres til det tidspunktet
gartneren anbefaler.

(06) 2022-06 - Sommerjobbungdommer

Bakgrunn:
Vi har spurt om grenda har ungdommer som vil male garasjer i sommer. 

Vedtak:
Garasjemalingsprosjektet er meldt som ferdig og styret tar en sjekk på status.
Det er meldt inn råte i vindskier på garasjer i tun 2 som må utbedres.

(07) 2022-11 - Trefelledugnad

Bakgrunn:
Grendelaget gror igjen av Ørder og det er stort behov for trefelling og uttynning.
Saken ble diskutert på årsmøtet/generalforsamlingen hvor det ble satt av et budsjett for å holde
dugnader for trefelling og å kjøpe utstyr til dugnadene. 

Vedtak:
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Trefelledugnadene starter i tun 2 ved 144 og følger sola rundt kanten av grendelaget.
Vi må starte med dugnadene og se hvor langt vi kommer for vi har ingen anelse på hvor mange som
deltar på dugnadene.
Første dugnad starter når bladene har startet godt å falle. Første prioritet er tykke ørderskogen rundt
selve området. 
Dato publiseres på facebookgruppa god tid i forveien.
Styret ordner med forfriskninger og motivasjon på dugnadene :)
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